
Protokoll vid MCV Halmstads styrelsemöte 11 augusti 2022 

Lizzies Cafè Holm 
Närvarande: Ralfh Norrman, Lisbeth Norrman, Olle Gunnarsson, Hans-Erik Larsson, Bengt 

Malmsten, Per-Erik Henriksson 

 
1. Mötets öppnade 

Ordförande Ralfh Norrman öppnar mötet 

2. Godkännande av dagordningen 

Mötet godkände dagordningen 

3. Val av justeringsman 

Mötet valde Hans-Erik Larsson 

4. Ekonomi och stadgar 

Kassören Lisbeth rapporterade att ekonomin är god. 

5. Rexrallyt 

Styrelsen kan konstatera att det blev ett riktigt bra rally, kommentarer från 

deltagarna, fantastiskt rally, trevlig tävling, bra väder. Men vi kan tycka att fler kunde 

delta på detta trevliga rally.  

Ekonomi: 13 st deltagare, Intäkter = 4 469:- Utgifter = 4 032:- Vinst = 437:- 

Att tänka på till nästa år. Ex Fram, King, Kärnan, Örnen, Apollo, Monark  

Bjuda in fler märken att delta, Syd Svenska märken. 

Viktigt att hitta en bra datum då inte andra evenemang finns att välja på 

Annonsera att betalda anmälningar inte betalas tillbaka. 

6. Sensommar/höst aktiviteter 

Klubben har på förslag att ordna en träff på Monark museet i Falkenberg lördag den 1 

okt med start vid Lizzies café. Klubben står för entrén (80:- kaffe o kaka, 110:- kaffe o 

fralla) och annonseras på Hemsida, Facebook och Lizzies.  

Jultallrik på Tylebäck den 3 dec (ev 4 dec) Olle kollar upp möjligheterna även med 

Tommy (Elvis) återkommer vid nästa möte 

7. Ordet är fritt 

Inga frispråkiga styrelsemedlemmar denna gång. 

8. Nästa möte 

Nästa möte är den 22/9  kl 17.30 på Lizzies. Ralfh skickar ut en kallelse veckan innan. 

9. Mötet avslutas 

Ordförande Ralfh tacka för visat intresse. 

 

Vid protokollet 

Per-Erik Henriksson  Ralhf Norrman 

Sek.    ordf. 

 

 

Hans-Erik Larsson   

Justeringsman    


